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§ 1 

Sammanträdets öppnande och godkännande av 

föredragningslista 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) öppnade sammanträdet. 

Föredragningslistan godkändes. 

 

§ 2  

Val av protokolljusterare och tid för justering av protokollet 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) och vice ordföranden Johanna Sjö 

(M) fick i uppdrag att justera dagens protokoll. Protokollet ska 

justeras måndagen den 30 november, kl. 18.00. 

 

§ 3 

Beslut om närvarorätt för personalföreträdare 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att ge 

personalföreträdaren Birgitta Naess, SACO rätt att närvara 

vid nämndens sammanträde. 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att ge personalföreträdaren Birgitta Naess, 

SACO rätt att närvara vid nämndens sammanträde. 
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§ 4 

Yttrande över remiss av Motion (2015:42) om extra 

jobbstimulans 

AMN 2015-0199-01.06. 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt yttrande över 

remissen. 

Ärendet 

Folkpartiet har lämnat en motion om en extra jobbstimulans. I 

motionen yrkas: Att personer som uppburit ekonomiskt bistånd 

under minst sex månader ska få undanta 35 procent av 

arbetsinkomst under en period av högst två år utan att detta 

påverkar rätten till ekonomiskt bistånd. 

Att fria yrkesutövare som bedriver verksamhet i egen firma på 

samma villkor ska få undanta 35 procent av inkomst från firmans 

näringsverksamhet.  

Arbetsmarknadsförvaltningen anser att det är positivt att personer 

som varit långvarigt arbetslösa och haft försörjningsstöd under en 

längre tid via jobbstimulans får bättre ekonomiska förutsättningar 

genom arbete. Förvaltningen anser dock att det finns behov av en 

effektutvärdering av den redan införda jobbstimulansen innan beslut 

fattas om att eventuellt höja nivån och införa en extra jobbstimulans 

i staden.  

Att samma villkor borde gälla för fria yrkesutövare som bedriver 

verksamhet i egen firma avseende jobbstimulans, på nuvarande nivå 

25 procent, anser förvaltningen är rimligt. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

12 november 2015. 

Förslag till beslut 

Ordföranden Emilia Bjuggren m.fl. (S), ledamoten Magnus Runsten 

m.fl. (MP), ledamoten Tina Kratz (V) samt vice ordförande Johanna 

Sjö m.fl. (M) föreslog att nämnden skulle besluta enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ledamoten Gulan Avci (L) framlade ett annat förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta enligt detta förslag. 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen till beslut mot varandra. 

Nämnden beslutade utan omröstning enligt ordföranden Emilia 

Bjuggren m.fl. (S), ledamoten Magnus Runsten m.fl. (MP), 

ledamoten Tina Kratz (V) samt vice ordförande Johanna Sjö m.fl. 

(M) förslag till beslut. 

 

Reservation  

Ledamoten Gulan Avci (L) reserverade sig mot nämndens beslut till 

förmån för sitt eget förslag enligt följande. 

1. Att rekommendera kommunstyrelsen att föreslå 

kommunfullmäktige att bifalla motionen. 

2. Att därutöver anföra följande. 

 

För personer som befinner sig på väg in på den svenska 

arbetsmarknaden är det oerhört viktigt att de första stegen till jobb 

också ger mer pengar i plånboken. I synnerhet i dagsläget, när 

nyanländas integration i det svenska samhället är politikens mest 

angelägna utmaning, måste alla bidrags- och transfereringssystem 

anpassas för att ge största möjliga incitament för människor att 

komma i arbete snabbt. Den som får ett fotfäste på svensk 

arbetsmarknad ska inte bestraffas. Arbete måste löna sig. 

Därför måste vi höja ambitionerna vad gäller jobbstimulansen. Det 

är ett litet steg mot att se till att fler barn växer upp med föräldrar 

som går till jobbet. Det är ett sätt att hjälpa människor som har varit 

utanför arbetsmarknaden länge att orka och våga ta de första stegen 

tillbaka. Och det är en del i det löfte vi måste ställa ut till alla som 

nu strävar efter att bygga sig en framtid i vårt land: att i Sverige 

belönas arbete och initiativkraft och den som vill göra rätt för sig 

kan här skapa sig ett bättre liv. 
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§ 5 

Yttrande över remiss av "Införandet av ett system för Prova på 

studier för personer med försörjningsstöd” 

AMN 2015-0284-01.06. 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt yttrande över 

remissen. 

Ärendet 

Socialnämnden har fattat ett beslut gällande under vilka 

förutsättningar prova-på-studier med bibehållet försörjningsstöd kan 

erbjudas.  

Enligt beslutet kan prova-på-studier erbjudas en person som saknar 

grundskoleutbildning eller gymnasieutbildning och som utifrån en 

individuell behovsprövning bedöms ha särskilda skäl till att studera 

utan krav på att söka studielån under maximalt sex månader. Med 

särskilda skäl avses enligt nämndens beslut när andra möjligheter 

att komma in på arbetsmarknaden är prövade, det finns en stor 

osäkerhet om möjligheterna att fullfölja studierna och där studier 

ändå bedöms kunna öka möjligheten att få anställning. Personer 

under 25 år ska ha uppburit försörjningsstöd och varit aktivt 

arbetssökande i 6 månader och personer över 25 år i 12 månader. 

Arbetsmarknadsförvaltningen anser att prova-på studier utifrån 

socialnämndens beslut ger ökade förutsättningar och utrymme för 

att motivera aspiranter till studier. Det öppnar möjligheten för 

långtidsarbetslösa aspiranter som idag saknar grundskole- eller 

gymnasiekompetens att prova studier i syfte att stärka ställningen på 

arbetsmarknaden eller motivera till fortsatta studier med 

studiemedel. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

12 november 2015. 

Förslag till beslut 

Ordföranden Emilia Bjuggren m.fl. (S), ledamoten Magnus Runsten 

m.fl. (MP) samt ledamoten Tina Kratz (V) föreslog att nämnden 

skulle besluta enligt förvaltningens förslag till beslut. 

Vice ordförande Johanna Sjö m.fl. (M), ledamoten Gulan Avci (L) 

samt ledamoten Johan Fälldin (C) framlade ett annat förslag till 

beslut och föreslog att nämnden skulle besluta enligt detta förslag. 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen till beslut mot varandra. 

Nämnden beslutade utan omröstning enligt ordföranden Emilia 

Bjuggren m.fl. (S), ledamoten Magnus Runsten m.fl. (MP) samt 

ledamoten Tina Kratz (V) förslag till beslut. 

Reservation 

Vice ordförande Johanna Sjö m.fl. (M), ledamoten Gulan Avci (L) 

samt ledamoten Johan Fälldin (C) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för sitt eget förslag enligt följande. 

1. Att delvis godkänna förvaltningen förslag till beslut. 

2. Att därutöver anföra följande; 

Det är angeläget att finna nya vägar för människor som behöver 

utbildning för att komma vidare i tillvaron och komma närmare 

arbetsmarknaden eller framtida studier. Därför är prova på studier 

för personer med försörjningsstöd rätt steg i den riktningen. Det är 

dock viktigt att andra möjliga finansieringsmöjligheter tas till vara 

först, så som CSN. Därtill är det fullkomligt självklart att de 

regelverk som införs ska stå i samklang med befintlig lagstiftning, 

vilket både Socialförvaltningen och Socialnämndens opposition 

ställt sig frågande till. 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Ofelia Namazova (KD) lämnade följande 

ersättaryttrande. 

Det är angeläget att finna nya vägar för människor som behöver 

utbildning för att komma vidare i tillvaron och komma närmare 

arbetsmarknaden eller framtida studier. Därför är prova på studier 

för personer med försörjningsstöd rätt steg i den riktningen. Det är 

dock viktigt att andra möjliga finansieringsmöjligheter tas till vara 

först, så som CSN. Därtill är det fullkomligt självklart att de 

regelverk som införs ska stå i samklang med befintlig lagstiftning, 

vilket både Socialförvaltningen och Socialnämndens opposition 

ställt sig frågande till. 
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§ 6 

Yttrande över remissen ”Fortsatt dialog om 

Arbetsförmedlingens anpassning av kontorsnät i Stockholms 

län” 

AMN 2015-0287-01.06 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt yttrande över 

remissen. 

 

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att justera paragrafen 

omedelbart. 

 

Ärendet 

En remiss om fortsatt dialog avseende Arbetsförmedlingens 

anpassning av kontorsnätet i Stockholms län har inkommit till 

kommunstyrelsen. Kommunstyrelsen har remitterat remissen för 

yttrande till arbetsmarknadsnämnden. Enligt remissen har 

Arbetsförmedlingen tagit del av de synpunkter och förslag som 

inkommit från samverkanspartners utifrån de frågeställningar som 

myndigheten tidigare framställt. I remissen presenteras att 

Arbetsförmedlingens viljeriktning rörande anpassningen av 

kontorsnätet samt ambitionen att vara klar med omorganisationen 

juni 2018 ligger kvar. Anpassningen kommer dock ske i nära dialog 

med berörda kommuner för att säkerställa att samverkan stärks.  

Arbetsförmedlingen vill med bakgrund av detta bereda möjlighet 

för samtliga kommuner inom Stockholms län att fördjupa dialogen 

kring anpassningen av kontorsnätet. Remissen är en del av denna 

fördjupade dialog. 

Arbetsmarknadsförvaltningen redovisar i sitt svar att förvaltningen 

har upparbetade samverkansstrukturer med Arbetsförmedlingen i 

Stockholms stad. Förvaltningen anser att dessa strukturer och 

modeller kommer att kunna fortsätta att fungera och utvecklas 

fortsättningsvis i de fall där den geografiska indelningen även 

fortsättningsvis är sammafallande mellan staden och förmedlingen.   

Anpassning av förmedlingens kontorsnät innebär dock att två av de 

nya enheterna inom Arbetsförmedlingen kommer att omfatta fler 

kommuner och att detta kräver att framtida samverkansstrukturer 

förtydligas och utvecklas. För Stockholms stad är det viktigt att alla 

invånare i staden behandlas lika och erhåller samma service 

oberoende av var i staden de bor. Detta har varit en utgångspunkt 

för stadens satsning och utveckling av Jobbtorg Stockholm och det 

har även varit utgångspunkten i det goda samarbete som byggts 
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mellan stadens jobbtorg och de arbetsförmedlingskontor dessa 

samverkat med.  För att detta ska kunna bevaras i alla delar av 

staden är det angeläget att det blir tydligt hur de förmedlingar som 

verkar gentemot flera kommuner ska upprätthålla samverkan med 

respektive kommun. Staden är medveten om att många 

arbetsförmedlingar i regionen redan samarbetar med flera olika 

kommuner inom sitt upptagningsområde. I Stockholms fall kommer 

dock den nya kontorsorganisationen att skära rakt igenom 

kommunen vilket är mindre vanligt och kräver särskilda 

samverkansformer för att det ska fungera väl. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

12 november 2015. 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 

Vice ordförande Johanna Sjö m.fl. (M), ledamoten Gulan Avci (L) 

samt ledamoten Johan Fälldin (C) lämnade följande särskilda 

uttalande. 

Det är välkommet att Arbetsförmedlingen tagit till sig en del av 

förvaltningens inspel. Däremot finns det fortsatt anledning att 

understryka att Arbetsförmedlingen bättre måste säkerställa att 

stockholmare blir bemötta på samma sätt oavsett var i staden de bor, 

att det finns stöd och kompetens inom rimligt avstånd då vi vet att 

avstånd i tid och rum försvårar. Vi vill fortsatt understryka att 

Arbetsförmedlingen måste ta höjd för att säkerställa att 

stockholmare får rätt information och rätt kommundifferentierat 

stöd, även när Arbetsförmedlingens kontor betjänar klienter ifrån 

olika kommuner. 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Ofelia Namazova (KD) lämnade följande 

ersättaryttrande. 

Det är välkommet att Arbetsförmedlingen tagit till sig en del av 

förvaltningens inspel. Däremot finns det fortsatt anledning att 

understryka att Arbetsförmedlingen bättre måste säkerställa att 

stockholmare blir bemötta på samma sätt oavsett var i staden de bor, 

att det finns stöd och kompetens inom rimligt avstånd då vi vet att 

avstånd i tid och rum försvårar. Vi vill fortsatt understryka att 
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Arbetsförmedlingen måste ta höjd för att säkerställa att 

stockholmare får rätt information och rätt kommundifferentierat 

stöd, även när Arbetsförmedlingens kontor betjänar klienter ifrån 

olika kommuner. 
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§ 7 

Svar på skrivelse om sommarföretagande för unga 

AMN 2015-0182-01.01 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

Ärendet 

En skrivelse om sommarföretagande för unga har inkommit till 

arbetsmarknadsnämnden från Johanna Sjö m.fl. (M), Gulan Avci 

(FP), Johan Fälldin (C) och Ofelia Namazova (KD). I skrivelsen ges 

förvaltningen i uppdrag att ta fram förslag på hur stadens 

förvaltningar skulle kunna underlätta sommarföretagande för unga. 

 

Förvaltningen har genomfört en utredning där det konstateras att det 

är möjligt att införa möjligheten att låta ungdomar driva 

sommarlovsföretag inom ramen för stadens sommarjobbssatsning. 

Dock finns det en del juridiska aspekter att beakta som innebär att 

de affärsidéer som prövas bör vara kompetensenliga samt att 

startkapital inte kan utbetalas då det strider mot bestämmelser i 

kommunallagen. Ytterligare ett alternativ för att stimulera 

ungdomar att driva egna projekt och uppdrag är modellen för 

samarbete med kommunikationsbranschen som har prövats i 

samverkan med föreningen Stockholm Open. Förvaltningen 

kommer att se över möjligheterna att utöka detta samarbete. 

Förvaltningen avser även att i samarbete med Stockholm Business 

Region utreda vad som ytterligare behöver klargöras för att kunna 

utforma ett upplägg för sommarlovsföretag som kan erbjudas nästa 

sommar utifrån uppdrag i budgeten för 2016. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

12 november 2015. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 
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§ 8 

Utvärdering av feriejobb för unga 

AMN 2015-0325-01.02 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att godkänna 

föreliggande rapport och dess förslag. 

 

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att föreslå 

kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta att 

godkänna föreliggande rapport och dess förslag. 

 

Ärendet 

Stockholms stad erbjuder sedan ett flertal år tillbaka feriejobb för 

ungdomar. Under 2015 var det sammanlagt 8194 ungdomar mellan 

16-19 år som hade feriejobb i staden under sommarmånaderna.   

I syfte att utveckla stadens satsning på feriejobb för ungdomar har 

arbetsmarknadsnämnden av kommunfullmäktige i årets budget fått 

två uppdrag. Det ena är att genomföra en utvärdering med särskilt 

fokus på kvaliteten i de feriejobb som erbjuds, på likvärdigheten i 

tillgången till feriejobb över staden, samt på de effekter satsningen 

gett för de ungdomar som fått feriejobb och för stadens 

verksamheter. Även styrningen av arbetet ska analyseras och 

förslag på åtgärder som kan anses befogade för att utveckla arbetet 

ska lämnas.  Det andra uppdraget är att erbjuda förmedling av 

sommarjobb inom näringslivet. Föreliggande ärende inklusive 

bilagor utgör arbetsmarkandsnämndens redovisning av uppdragen.  

När det gäller utvärderingsuppdraget har nämnden anlitat Sweco 

Strategy AB för delar av uppdraget, men även på annat sätt 

inhämtat synpunkter från ett antal berörda parter. När det gäller 

uppdraget om samverkan med näringslivet har nämnden genomfört 

detta i nära samarbete med stadens juridiska avdelning och även 

med personalstrategiska avdelningen. Ärendet avser att ge en 

samlad bild över hur samarbetet kring sommarjobb ser ut i staden, 

vilka effekter satsningen ger både för ungdomar och för stadens 

verksamheter samt vilka utvecklingsområden som finns både inom 

staden och i samarbete med näringslivet. I ärendet redovisas också 

förslag på konkreta åtgärder för att öka kvalitet och tillgång på 

sommarjobb. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

12 november 2015. 
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Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 

Vice ordförande Johanna Sjö m.fl. (M), ledamoten Gulan Avci (L) 

samt ledamoten Johan Fälldin (C) lämnade följande särskilda 

uttalande. 

Feriejobb är i grunden bra då det för många är det första steget in i 

arbetslivet och bidrar till att fler ungdomar lär sig att ta ett större 

ansvar. Alliansen höjde därför ambitionerna under förra 

mandatperioden och erbjöd alltfler feriejobb. Samtidigt som 

satsningar på feriejobb är betydelsefulla är det viktigt att de som 

erbjuds jobb får en meningsfull sysselsättning som bidrar såväl till 

den enskildes utveckling och till arbetet inom stadens verksamheter. 

Utvärderingen av feriejobben visar dessvärre att så inte alltid är 

fallet. Av utvärderingen framgår också att inte alla ungdomar som 

erbjudits feriejobb har tagit emot erbjudandet. Ambitionen att utöka 

antalet feriejobb är självfallet i grunden positiv, men då krävs att 

förvaltningarna och bolagen kan erbjuda arbetsuppgifter som är 

utvecklande.  

Med anledning av ovanstående efterfrågar vi en fördjupad analys av 

vilka som fått möjlighet att feriejobba, i vilken mån de anställda har 

levererat kvalitetshöjning för stadens verksamheter samt på vilka 

bevekelsegrunder ungdomar har tackat nej till att jobba. Dessa 

aspekter är viktiga att vara medveten om för att kunna erbjuda 

meningsfull sysselsättning till ungdomar och för att feriearbetarna 

ska bidra till att höja kvaliteten i stadens arbete. 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Gulan Avci (L) lämnade följande särskilda uttalande. 

Jobb skapar framtidstro och jobb skapar integration. Det har varit 

bra att Alliansen kraftigt har byggt ut antalet feriejobb med störst 

fokus på de ungdomar som behöver det mest. Frågan är dock om 

majoriteten har lyckats förvalta detta på bästa sätt. Man har byggt ut 

antalet jobb kraftigt men kvaliteten har samtidigt blivit lidande. 

Tyvärr har också utvidgningen av målgruppen gjort att många 

ungdomar i de lägre åldrarna inte har fått jobb. 

 



 Protokoll AMN 2015-11-24 

Sida 13 (16)  

 

 

 

 

 

För att citera ordagrant från förvaltningens utlåtande: ”För att klara 

högt satta volymmål tar en del arbetsplatser emot ett så stort antal 

ungdomar att det är svårt att hitta arbetsuppgifter och ungdomar blir 

undersysselsatta. Det skapas även särskilda sysselsättningsprojekt 

där arbetsuppgifterna inte alltid upplevs som meningsfulla.” 

Risken är att detta skapar förvaring snarare än jobb. Det ger inte de 

unga de erfarenheter som de behöver på arbetsmarknaden. Därför 

måste arbetet intensifieras med att bredda utbudet av jobb. Vi vill 

att staden ska kunna stödja privata arbetsgivare som tar sig an 

feriejobbare med att i första hand kompensera dem för kostnaderna 

för handledning och introduktion. 

Att det enligt Swecos rapport finns vissa unga vuxna som får 

feriejobb, som har påbörjat högskolestudier, visar vidare att man 

vänder sig till fel målgrupp. 

Samtidigt anser flera av handläggarna att det har blivit svårare för 

ungdomar med funktionsnedsättning att hitta sommarjobb – just på 

grund av de ökande volymkraven (sid 11 i tjänsteutlåtandet). 

Majoriteten har prioriterat unga vuxna som är etablerade i sina 

studier och som inte kommer att ha några problem att hitta jobb i 

framtiden framför ungdomar som verkligen behöver hjälp med att 

få in en fot på arbetsmarknaden. Det är inte en politik som utgår 

från de som är i mest behov av stöd. 

Vi vill till sist understryka att en samlad politik för att göra det 

möjligt för unga att få feriejobb naturligtvis först och främst måste 

utgå ifrån insatser för att sänka trösklarna in på arbetsmarknaden i 

den privata sektorn. Tyvärr gör majoritetens och regeringens 

skattehöjningar och höjningar av arbetsgivaravgiften det svårare för 

ungdomar i Stockholm att få jobb. 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Ofelia Namazova (KD) lämnade följande 

ersättaryttrande. 

Feriejobb är i grunden bra då det för många är det första steget in i 

arbetslivet och bidrar till att fler ungdomar lär sig att ta ett större 

ansvar. Alliansen höjde därför ambitionerna under förra 

mandatperioden och erbjöd alltfler feriejobb. Samtidigt som 

satsningar på feriejobb är betydelsefulla är det viktigt att de som 

erbjuds jobb får en meningsfull sysselsättning som bidrar såväl till 

den enskildes utveckling och till arbetet inom stadens verksamheter. 
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Utvärderingen av feriejobben visar dessvärre att så inte alltid är 

fallet. Av utvärderingen framgår också att inte alla ungdomar som 

erbjudits feriejobb har tagit emot erbjudandet. Ambitionen att utöka 

antalet feriejobb är självfallet i grunden positiv, men då krävs att 

förvaltningarna och bolagen kan erbjuda arbetsuppgifter som är 

utvecklande.  

Med anledning av ovanstående efterfrågar vi en fördjupad analys av 

vilka som fått möjlighet att feriejobba, i vilken mån de anställda har 

levererat kvalitetshöjning för stadens verksamheter samt på vilka 

bevekelsegrunder ungdomar har tackat nej till att jobba. Dessa 

aspekter är viktiga att vara medveten om för att kunna erbjuda 

meningsfull sysselsättning till ungdomar och för att feriearbetarna 

ska bidra till att höja kvaliteten i stadens arbete. 
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§ 9 

Sammanträdestider för arbetsmarknadsnämnden 2016 

AMN 2015-0304-01.01 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att fastställa följande 

sammanträdestider för arbetsmarknadsnämnden 2016. 

Samtliga sammanträden är, där inget annat anges, kl. 16:30. 

 

Tisdag den 2 februari   Verksamhetsberättelse med bokslut 2015 

Tisdag den 15 mars 

Tisdag den 12 april  Nämndens underlag för budget 2017 med 

inriktning för 2018 och 2019 

Tisdag 17 maj    Tertialrapport 1 2016 

Tisdag 14 juni 

 

Tisdag 30 augusti 

Tisdag 20 september  Tertialrapport 2 2016 

Tisdag 18 oktober 

Tisdag 22 november 

Tisdag 20 december   Verksamhetsplan med budget 2017 

 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 
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§ 10 

Månadsrapport för oktober 2015 

1. Arbetsmarknadsnämnden godkänner månadsrapporten och 

beslutar att lägga den till handlingarna 

§ 11 

Anmälningsärenden 

Arbetsmarknadsnämnden lägger följande ärenden till handlingarna: 

a) Arbetsmarknadsnämndens protokoll från den 20 oktober 

2015, justerat den 26 oktober 2015. 

b) Protokoll från möte med rådet för funktionshinderfrågor den 

18 november 2015. 

c) Beslut fattade av tjänsteman enligt delegation inom området 

ekonomi/upphandling med dnr AMN 2011-0009, AMN 

2015-0303, AMN 2014-0028 samt AMN 2015-0295. 

d) Till nämnden inkomna handlingar till och med den 11 

november 2015. 

e) Protokoll från förvaltningsgruppens möte den 19 november 

2015, justerat den 20 november 2015. 

§ 12 

Nämndens frågor 

Inga frågor från nämnden anmäldes. 

§ 13 

Förvaltningsinformation 

Förvaltningschef Arjun Bakshi lämnade följande information. 

- Nuvarande situation gällande migration och 

flyktingmottagandet. Länsstyrelsen har tagit fram 

beräkningar avseende antal kommunplaceringar av 

flyktingar med uppehållstillstånd som kan bli aktuella under 

2016 för Stockholms stad. Den nuvarande ordningen är att 

Länsstyrelsen har regeringens uppdrag att förhandla med 

kommunerna avseende antalet kommunplaceringar. 

Förvaltningen återkommer till nämnden med fortsatta 

rapporter. 

______________________ 

 


